
Informace pro občany - výsledky práce koalice za 
posledních 6 měsíců 

 
 

Vážení spoluobčané Staré Lysé a Čihadel,  
jsme na počátku nového roku 2021, do kterého vám všem chceme popřát v první řadě pevné 
zdraví, štěstí a pohodu. 
 
Doufáme, že letošní rok bude ve znamení ukončení trápení ve spojitosti s pandemií COVID-
19 a umožní nám všem návrat k normálnímu životu. 
 
Dovolte nám také touto cestou poděkovat všem pracovníkům našeho obecního úřadu za 
kvalitně odvedenou práci pro naší obec.  Paní Lencové a Curychové za výborné vedení 
administrativy (provedený audit byl bez chyb). Panu Procházkovi, nově i panu Kovaříkovi a 
brigádníkům za práci při správě obecního majetku a údržbě obce.  
 
Chceme vás jako zástupci koalice opět informovat, na čem jsme pracovali v druhé polovině 
loňského roku, a na čem pracujeme v roce 2021.  
 
Na konci loňského roku jsme schválili rozpočet obce pro rok 2021 a chceme Vás informovat 
na jaké investice jsou finanční prostředky z části obecního rozpočtu plánovány použít. 
S tímto souvisí informace níže, na čem nyní v roce 2021 pracujeme a co se nám podařilo 
v druhé polovině roku 2020. 
 
 
Zrealizováno: 

• V rámci projektu na kanalizaci a vodovod na Čihadlech byla z několika variant 
zpracovaných ve studii vybrána konečná varianta, dle které bude zpracována 
projektová dokumentace pro výstavbu. Z této varianty vyplývá, že je reálné postavit 
vodovodní přivaděč a vodovod na Čihadlech (je akceptovatelné pro zadání do 
PRVKUK – Plán rozvoje vodovodů a kanalizací Středočeského kraje). Nutnou 
podmínkou pro další pokračování bylo získat pozemek pro čerpací stanici pro 
vodovod, což se před koncem roku starostovi obce povedlo a odkup pozemku byl 
schválen. 

• Příprava realizace oprav chodníků a komunikací. Proběhlo zpracování dokumentace 
pro stavební povolení, v současnosti probíhá doplnění o souhlasy vlastníků pozemků 
(ne všechny jsou obce), vyjádření dotčených orgánů, konzultace na SFDI (pro 
možnost využití dotací). 

• V souvislosti s rekonstrukcí chodníků se s ČEZ distribuce podařilo vyjednat přeložení 
kabelů do země podél hlavní silnice – od Mlynařice po začátek obce směr Lysá nad 
Labem. 

• Podařilo se nám vyjednat s poskytovateli vysokorychlostního internetu rozvedení 
jejich sítí v rámci rekonstrukce chodníků s budoucím napojením domů u těchto 
rozvodů na optickou internetovou síť.  

• Projekt na rekonstrukci Národní školy – máme hotovou studii na rekonstrukci, jak 
národní školy, tak stávajícího obecního úřadu a celého prostoru až k lípě. 

• V prosinci byla zahájena rekonstrukce hospody výměnou oken. 

• Povedlo se nám zrealizovat a otevřít multifunkční hřiště v termínu, včetně 
rezervačního systému. Jsme rádi, že hřiště je využíváno a v letošním roce dokončíme 
terénní úpravy a další drobné příslušenství ke hřišti.   



• Proběhlo výběrové řízení na dodavatele rozhlasu, je podepsána smlouva. 

• V parku jsme nechali vysadit další stromy. 

• V parku došlo k doplnění dalších prvků dětského hřiště a výměně laviček v souvislosti 
s využitím dotace, kterou jsme na toto hřiště získali. 

• Byty Milovice – proběhla oprava linolea na chodbách obecních bytových domů. 
 
Dotace: 

• Celkově jsme v druhé polovině roku získali dotace ve výši 1.334.557,- Kč: 
o od SČ kraje ve výši 721.000,- Kč, která byla využita výstavbu multifunkčního 

hřiště. 
o z MMR na dětské hřiště v parku ve výši 558.957,- Kč Doplnění herních prvků, 

košů, laviček a výsadba stromů stála obec tedy necelých 240.000,- Kč. 
o od Ministerstva zemědělství ve výši 54.600,- Kč na zmírnění dopadů kůrovcové 

kalamity.  
 
Probíhá: 

• Příprava podkladů pro zahájení výběrového řízení na dodavatele projektu pro 
výstavbu vodovodu na Čihadla. 

• Příprava projektu na opravu chodníků. Proběhlo zpracování dokumentace pro 
stavební povolení, v současnosti probíhá doplnění o souhlasy vlastníků pozemků (ne 
všechny jsou obce), vyjádření dotčených orgánů, konzultace na SFDI (pro možnost 
využití dotací). 

• Probíhá rekonstrukce pohostinství pod dohledem obecního TDI (technický dozor 
investora) pana Radka Slaničky. Zajistí nám splnění veškerých požadavků dotace, 
kterou jsme na tuto stavbu získali.  

• Příprava projektu na sběrné místo – našli jsme nový pozemek na sběrné místo. Jedná 
se o současné pole po levé straně polní cesty směrem na Benáteckou Vrutici za 
horizontem, takže nebude rušit výhled z obce. Tento prostor navíc nevyžaduje změnu 
územního plánu obce pro vybudování sběrného místa. Tímto návrhem se nám 
podařilo ušetřit statisíce korun za změnu územního plánu obce, kterou bychom museli 
udělat hlavně kvůli pozemku u Agáty pro sběrné místo. Tento prostor u Agáty byl další 
variantou pro sběrné místo a v poslední době byl tento prostor prosazován zastupiteli 
Švitorkou a Hromádkou. Tato nutná změna územního plánu by nám s jistotou 
nezajistila souhlas odborů v Lysé nad Labem a mohlo by se stát, že investice do 
změny územního plánu by byla zmařená investice a obec by byla za dva roky stále 
bez pozemku na sběrné místo.  

• Probíhá výběrové řízení na zhotovitele realizační dokumentace projektové 
dokumentace na rekonstrukci Národní školy. 

• Proces koupě pozemku pro čerpací stanici pro vodovod na Čihadla. 

• Příprava výběrového řízení pro nákup štěpkovače a kontejnerů na obecní automobil 
Iveco. Tento nákup bude z části hrazen z dotace, kterou naše obec na uvedené 
získala. 

 
Plánujeme v roce 2021: 

• Realizace dodávky a zprovoznění nového obecního rozhlasu – smluvně domluvený 
termín je konec května. 

• Dokončení rekonstrukce pohostinství – střecha a zateplení fasády. 

• Pokračovat v krocích směřujících k získání stavebního povolení na rekonstrukci 
Národní školy a následnému zahájení prací. 

• Pokračovat v krocích směřujících k zahájení prací na rekonstrukci chodníků a 
komunikací v obci. 



• Připravujeme nový koncept sběru odpadů a zlepšení třídění odpadů v obci. 

• Pokračovat v krocích k řešení problémů s přívalovým deštěm u hřbitova a u Srnčáku. 

• Projekt a vybudování sběrného místa. 
 

 
Závěrem nám dovolte malé zamyšlení nad naší prací a neustálém napadání od opozičních 
zastupitelů Švitorky a Hromádky. 
 
Bohužel ze strany opozice a jejich příznivců se dozvídáme mnoho polopravd a i veřejně 
publikovaných komentářů, které jsou právním řádem ČR hodnoceny jako pomluva.  
 
Souhrn naší výše popsané práce není soupis slov, o tom, co by se mělo, co by se mohlo, co 
kdy a kdo řekl, ale soupis činů, toho, co se děje, co konáme a nekončí to z naší strany jen u 
slov, slibů a populismu. Za naší prací a prokazatelnými výsledky stojí mnoho hodin práce pro 
obec.  
Ze strany opozice stále slyšíme, to jsme říkali, to jsme chtěli, děláte to podle nás. Popravdě 
se tomuto populismu smějeme a nemáme chuť se dohadovat o tom, čí je to nápad, kdo co, 
kdy a kde řekl. Jako koalici nás hřeje to, co za sebou, vidíme, že se nám daří plnit to, o čem 
v rámci koalice již dva roky hovoříme, a že má naše práce smysl. Nedáváme každou 
maličkost, kterou jsme pro obec vykonali, do dlouhého článku na webové stránky. Zde 
uvádíme jen ty zásadní věci, spoustu další naší práce necháváme bez komentáře, bez 
zveřejnění. 
U nás neobstojí slova zastupitele Hromádky nebo Švitorky, k ničemu nás nepustíte, nic nás 
nenecháte udělat do konce. Mluví za ně jejich činy, kdy si zastupitel Švitorka, vzal několik 
maličkostí na svá bedra, nikdo mu v ničem nebránil a výsledek jeho práce? Polep obecních 
aut nebyl z jeho strany zrealizován ani po 2 letech, fotopast nebyla nainstalována, ale 
vrácena po roce v původním nerozbaleném obalu, řešení návrhu závory na mokřady nebylo 
předloženo již několik měsíců (od září 2020). Návrh a rozpočet na realizaci herních prvků na 
hřišti byl předložen v pár rukou psaných řádcích, bez nějaké minimální vizualizace celkové 
dispozice návrhu, nebo podrobného rozměrového plánku celkového rozmístění tak, jako 
obsahoval náš návrh dětského hřiště v parku, který zastupitel Švitorka viděl a mohl tedy 
vědět, jakým způsobem my pracujeme. Zastupitel Hromádko nás kdysi informoval o tom, že 
bude s největší pravděpodobností navýšen autobusový spoj v odpoledních hodinách po 
dokončení rekonstrukce nadjezdu v Lysé nad Labem. Dodnes nevíme, proč k tomu nedošlo, 
nebo kdy k tomu dojde. Nadjezd je již delší dobu otevřen. V současné době zastupitel 
Hromádko aktivně prosazuje řešení problémů s odtokem vody z pole od hřbitova do nově 
vysázeného a zatravněného sadu pod hřbitovem, který je významným krajinným prvkem. Při 
velkém dešti je z pole odplaveno značné množství ornice, které by pravděpodobně končilo 
na trávě v tomto sadu, tedy budoucím kališti před domy v přilehlé komunikaci na Benáteckou 
Vrutici. Zastupitel Hromádko opomíjí existenci umělého koryta vodního toku, které historicky 
odvádělo vodu z této lokality do Mlynařice a je vedeno na obecním pozemku za zahradami 
domů u hlavní silnice. Část tohoto pozemku užívá a má oplocený právě pan Hromádko za 
svou zahradou. Tento pozemek je však v majetku obce a pan Hromádko jej má v současné 
době patrně oplocený neoprávněně. 
 
Rádi bychom Vás ujistili, že koalice je tu pro vás, jsme parta, která si velmi dobře sedla lidsky, 
navzájem se respektujeme a hledáme společná řešení. Starosta obce má naší plnou podporu 
a maximální důvěru, kterou dává i on nám. Za roky, kdy Petr Vančík vede obec, se vždy 
hospodařilo s přebytkem. Za posledních pět let se jedná o celkem více než 20 mil Kč i při 
tom, že se realizovaly investiční akce v řádech milionů Kč (školka, chodníky, příprava a 
realizace výše zmíněných projektů a další).  
 



Naše práce zastupitelů pro obec a z ní vycházející realizované projekty výrazně navýšily i 
požadavky na pracovní vytížení pracovníků úřadu, kteří nám vždy vycházejí vstříc a jsou 
maximálně nápomocní jak v administrativních, tak technických záležitostech a úkolech, a to 
včetně starosty. 
 
Mrzí nás, že toto opozice nevidí, stejně jako časové nasazení Petra Vančíka. Rozhodně se 
nejedná o poloviční úvazek, jak zastupitel Švitorka rád a často uvádí. Petr pracuje u 
profesionálních hasičů, kde se pracuje 24 hodin ve službě a dále má dva dny volno. Tyto dny 
věnuje práci pro obec - tzn. že v pracovním týdnu je 3-4 dny na úřadě. A to nemluvíme o 
telefonátech a emailech, které řeší kdykoliv včetně víkendů. Za nás je to starosta, který obci 
dává srdce, svůj volný čas a v našich řadách není nikdo, kdo by měl možnost se vedení úřadu 
a obce takto věnovat.  
 
 
Děkujeme Vám za Vaši podporu a nápady, které nám předkládáte, a které dle možností 
realizujeme. 
 
Zastupitelé Vančík, Vaněk, Curych, Dědeček, Vojtěch 
 
  Projekt národní škola a obecní úřad: 

 


